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Aan 

Voorzitter Provinciale Staten van Flevoland 

Van 

50PLUS Statenfractie 

Afschrift aan 

Griffier 

 

 

Geachte voorzitter, 

 

Op 31 januari heeft de Commissie Duurzaamheid gesproken over onder meer de 

Flevolandse Energieagenda. Deze bespreking heeft het College geen aanleiding 

gegeven het document inhoudelijk nog te wijzigen. 

 

Na de bespreking in de Commissie is het proces rondom de Flevolandse Energie-agenda 

door politieke ontwikkelingen stil komen te liggen.  

 

Het college heeft bij mededeling (registratienummer 2241371) aangegeven, dat alle 

andere externe partijen het College inmiddels hebben laten weten de Flevolandse 

Energieagenda te steunen en deze te willen ondertekenen.  

 

Het College heeft tevens bij dezelfde mededeling aangegeven vaart te brengen in het 

proces en heeft het voornemen op korte termijn (voor 6 juni) over te willen gaan tot 

ondertekening. 

 

  

Datum 

22 mei 2018 

 

Provincie 

Flevoland 

 

Inlichtingen 

W. Jansen 

M 06 55 17 32 

90 

Blad 

1 van 2 

 

Aantal 

bijlagen 

0 

 



 
Vragen 

 

1. Is het college het met de fractie van 50PLUS eens dat er nog geen 

besluitvorming in de Staten heeft plaats gevonden over de Flevolandse 

Energieagenda? 

2. Bent u het met de fractie van 50PLUS eens dat de vaststelling van de 

Flevolandse Energieagenda een bevoegdheid van Provinciale Staten is? 

3. Is het college het met de fractie van 50PLUS eens dat het college met de trom 

voor het orkest uitloopt als voor besluitvorming de Flevolandse Energieagenda 

met externe partijen wordt ondertekend? 

4. Is het college het met de fractie van 50PLUS eens dat het college eerst de 

opvattingen in de commissie duurzaamheid de beleidsmatige dient te peilen van 

de notitie Raamwerk Duurzame Energie 

5. De resultaten van de bespreking uit de commissie mee te nemen in de notitie 

Raamwerk Duurzame Energie en daarna (na 7 juni) pas tot ondertekening over 

kan worden gegaan met externe partijen? 

6. Is het college het met de fractie van 50PLUS eens dat dit de volgorde der dingen 

is? 

 

W. Jansen 

 
 

 

Fractievoorzitter 

50PLUS 


